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Thorbjørn leser sangteksten “Skuddsikker” av Trygve Skau. 
 
Tilstede: Kristin Stensrød Haugen, Ole Bjørn Normandbo, Liv Randi H Johnsen,  
Ottar Haugen, Anita Baann Hovd, Øystein Vestmoen, Heidi Kjær Løvereide, Thorbjørn 
Gundersen og Toril Sæves Jacobsen 
  
Forfall:  Åsmund Brøvig 
 
  
SAKNR. 42/19: GODKJENNING AV REFERAT FRA 10. APRIL 
 Referatet ble godkjent og underskrevet. 
 
SAKNR. 43/19: ØKONOMI  
I forrige MR ble det besluttet å betale mellomlegget fra innsamlede midler til målet for 20 000 
til misjonsprosjektet. Dette er nå betalt.  
Såmannens fordeling er noe endret som referert i forrige møte. Dette innebærer at vårt 
bidrag til Såmannen blir noe mindre for 2019.  
 



Likviditeten er pr. 9.5 samlet 623 000 som er en reduksjon på 44 000 fra forrige mnd.  
Det har gått ut penger til konfirmantkappene og til misjonsavtalen denne perioden. 
Kristinas sykemelding fører til at Berg menighet får reduksjon til hennes lønnsutgifter. Dette 
tilgodesees fra R4 ved at vi til sommeren ikke betaler inn til hennes lønnsmidler. R4 v/Tor vil 
før høstsesongen også sette opp en fullstendig oversikt som skal vise avregning 
lønn/sykepenger Kristina. Det forutsettes da at vi skal bli godtgjort for vår innsats for å 
gjennomføre Superonsdag under Kristinas sykefravær. 
 
 
Ledige trosopplæringsmidler 
Kristina må se på denne søknaden. MR anbefaler at hun søker på bla utgifter til lederkurs for 
hjelpeledere. 
 
Midler til ungdomsarbeid  
Dette skal Kristina se på med tanke på Guts. Søknadfrist 24.mai. 
 
Skjema for privatutlegg fra R4.  
Dette skjema legges på kontoret til kirketjener, trosopplærer og kantor. Disse skal brukes 
ved private utlegg. 
 
Det blir drøftet om MR skal gi andre gaver enn blomster ved oppmerksomheter, f eks. kors 
el. fra “bok og media”.   
  
SAKNR. 44/19: PRESTEN HAR ORDET 
Konfirmanter:  
Det nærmer seg avslutning for årets konfirmanter. Det gjøres klart til konfirmasjon til søndag. 
Bilder av konfirmantene er tatt denne uka.  
Det inviteres inn nye konfirmanter for 2019 denne uka. Det har vært litt forsinkelse bla fordi 
vi har ventet på ny trosopplærer i Tanum. 
 
Påske: 
Godt besøkte gudstjenester og god stemning.  
Kristin gjorde et forsøk med “allment skriftemål”. Dette har hun fått gode tilbakemeldinger på 
og hun opplevde det som fint. Det var omtrent ⅔ av menigheten som kom fra til skriftemål.  
 
Tenning av lysveggen: 
Huskomiteen ønsker seg en liste fra MR over når den skal tennes, og hvor stor del av den 
som skal tennes. 

 
SAKNR. 45/19: KULTURKOMITE 
MR støtter kulturkomitéen enstemmig og er veldig takknemlig for at de er villige til å ta på 
seg dette ønskede arbeidet. 
Mandat for kulturkomiteen vedtas som framlagt, med kommentar om at de økonomiske 
rammene refererer til budsjettet for inneværende år.  
I tillegg vedtar MR at for inneværende år 2019 disponerer kulturkomiteen det som er satt av i 
budsjettet. For 2019 er dette satt til  30 000.  



MR ønsker innspill fra kulturkomitéen i løpet av høsten for budsjettbehov for 2020. 
 
 
 
SAKNR. 46/19: MENIGHETSRÅDSVALG 2019 
Supplerende nominasjon 
Alle lister er levert og frister er holdt. Det er kommet en etter nominert kandidat, som settes 
som nr. 12 på listen. Kandidatene er Anne Holhjem. For at en etter nominasjon er gjeldende 
må 5 stemmeberettigede underskrive på denne nominasjonen, og i Anne Holhjems tilfelle er 
dette gjort. 
 
Frister og veien videre 
Kristin sjekker med R4 at de praktiske forholdene rundt valget bla. sørger for lokaler, 
kunngjøring av valglister og valgform er tatt vare på fra dem. 

 
Innspill fra valget 2015 (Saknr. 73/15) 

● Kirkevalgene burde følge samme mønster som kommunevalget, for å hindre 
forvirring. Kristin sender dette til R4. 

●  Det er betenkelig å ha vakter som selv er på valg til MR. MR vedtar at de som 
stiller på listene ikke sitter som valgfunksjonærer. 

●  Det burde ha vært tydeligere merking av de alternative stemmesedlene. 
Kristin sjekker også dette med R4. 

●  Noen vakter (de nye kandidatene) ble innkalt uten å være spurt på forhånd. 
Se punkt 2. 

 
SAKNR. 47/19: JULEMARKED 
Julemarkedet har det vært et samarbeid med Bruktbutikken, kafeteria og juleverksted. 
Fra høsten 2019 ser ikke styret i bruktbutikken seg i stand til å arrangere dette. Dvs. at 
utlodningen, kafeteriaen og julemarked oppe ikke arrangeres av bruktbutikken.  
Kristina tar på seg juleverkstedet og en samling i kirkerommet.  
Anita, Sigrun Aske og Toril lager en komite som samarbeider med bruktbutikken om hva og 
hvordan 1 etasje skal se ut og betjenes.  
 
SAKNR. 48/19: REFERATSAKER  
Lagring av kanoer 
Avtalen med Svein Erik Holm er gjort. Kanoene lagres der for 3000 kr. pr. år. 

 
Statusmøte med R4 vs et år med ny kirketjener. 
Møtet finner sted neste uke. 

 
Evalueringsmøte med brukere av kjelleren 
Finner sted tirsdag 14. mai. 
 
Trådløs HDMI 
Har fått et tilbud på dette på 2600 kr. MR vedtar at vi kjøper dette.  



 
«Nesjarleden» 12. mai 
Magnar Holm stiller i Berg steinkirke som omviser når “pilegrimene” kommer til Berg 
steinkirke. MR ønsker å takke han for denne jobben. Magnar mottok ca 40 vandrere og gav 
dem omvisning. Godt jobba, Magnar! 
 
 
SAKNR. 49/19: EVENTUELT 
 
Utvidelse av torsdagsdugnaden med lunsj for herrer. 
Torsdagsgruppa vil gjerne utvide tilbudet i samarbeid med MR. Utvidelsen vil bli å også 
inkluderer damer. Det må tenkes på hvordan dette offentliggjøring i menigheten. I samarbeid 
med leder av torsdagsdugnaden Hans-Fredrik Johnsen setter vi inn en informasjon om det 
utvidede tilbudet i programmet til høsten. I forbindelse med en utvidelse av gruppa tas Erling 
Åge og Anne Helene Melberg også med på råd fordi de pleier å servere gruppa mat.  
 
Høstens program 
Anita gjør denne jobben til høsten. 

 
Kjøleskapet til speideren: 
Kjøleskapet ble ødelagt muligens under flytting. Toril følger opp og spør Anne Holhjem om 
det skal erstattes slik at dette blir gjort på riktig måte. Toril har snakket med Anne Holhjem, 
og de ønsker ikke at vi kjøper et nytt kjøleskap.  
 
Sommeravslutning i hagen hos Åsmund: 
Kristin tar kontakt med Åsmund om det praktiske. MR kjøper en gave til Åsmund og Hanne. 
 
Nesjarcup: 
Toril avtaler parkeringen med Roger Steen Andersen. Dette er samtidig som det er camp 
Unik i kirken. Konsertene fredag og lørdag kveld kommer ikke i konflikt. Kirken trenger 
imidlertid parkering til bruktbutikken lørdag 10.00 - 14.00 og gudstjeneste søndag. 
 
Fellesrådet: 
Heidi referere fra siste møte i Svarstad.  

  
               VELKOMMEN TIL MØTE! 

  
  
  
  
 
 


